
Zápisnica  
 

z  verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli  
zo dňa 01. augusta 2008 

 
Prítomní :   
JUDr. Jozef Domiňák – starosta obce   
Poslanci:   Ing. Iveta Kanderková,  Pavol Loffaj, Ján Poštek, Daniel Bebej, Jozef Domiňák  
Hl. kontrolór:  Viera Bebejová   
Neprítomní poslanci: Bc. Pavol Kudzbel, Peter Kontra 
Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny   
 
K bodu číslo 1: Otvorenie  
Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva a občanov 
obce. Skonštatoval, že sú prítomní piati poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania 
Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce návrhy. 
Poslanci nepredložili žiadne návrhy. Starosta informoval poslancov o tom, že Obec má k dnešnému 
dňu zhromaždené všetky materiály potrebné k schváleniu územného plánu obce. Zhotoviteľovi 
Obec zaplatila 200 tis. Sk z obecných financií. Pretože na celom schvaľovacom procese sa poslanci 
podieľali, dokument je im dobre známy. Starosta predložil mapové podklady a návrh VZN. 
Informoval, že schvaľovací proces VZN o územnoplánovacej dokumentácii nepodlieha režimu 
podľa zákona o obecnom zriadení, ale podľa stavebného zákona.  Preto navrhol doplniť program 
rokovania o bod „Schválenie Územného plánu Obec Podbiel“ a „Schválenie Všeobecne záväzného 
nariadenia Obce Podbiel č.3/2008 o záväznej časti Územného plánu Obce Podbiel“. Ďalej navrhol 
stiahnuť z programu rokovania žiadosti Henriety Gányovicsovej, Cecílie Ďubjakovej a Anny 
Betuštiakovej z dôvodu zapísania ROEP-u, ktorým sa zrušil pozemnoknižný operát v našej obci.  
Za navrhované doplnenie programu hlasovalo všetkých päť prítomných poslancov. Následne všetci 
5 poslanci hlasovaním „za“ odsúhlasili celý pozmenený program rokovania. 
Začalo sa prerokovávanie jednotlivých bodov programu.  
 
K bodu číslo 3: Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  
Do návrhovej komisie starosta navrhol poslancov Ing. Ivetu Kanderkovú a Daniela Bebeja. 
Hlasovaním „za“ Ing. Ivetu Kanderkovú bol 4 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním „za“ 
Daniela Bebeja boli 4 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania.  
Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák určil za overovateľov zápisnice poslancov Jozefa Domiňáka 
a Jána Pošteka.  Za zapisovateľa zápisnice určil Mgr. Patríciu Korčuškovú. 
 
K bodu číslo 4:  Schválenie Územného plánu Obce Podbiel  
Starosta pripomenul poslancom priebeh schvaľovacieho procesu územného plánu obce. Prečítal 
správu o vyhodnotení pripomienkového konania a stanovisko Krajského stavebného úradu v Žiline 
k vypracovanej územnoplánovacej dokumentácii. Predložil poslancom prepracovanú ÚP 
dokumentáciu a návrh VZN, ktorého textová časť je súčasťou návrhu ÚPN. Keďže nikto nemal  
pripomienky, starosta dal hlasovať o schválení Územného plánu Obce Podbiel. „Za“ predloženú 
podobu ÚPN boli všetci 5 prítomní poslanci.  
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K bodu číslo 5: Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podbiel č. 3/2008 o záväznej 
časti Územného plánu Obce Podbiel 
Starosta obce informoval poslancov, že na schválenie VZN je potrebná 3/5-inová väčšina 
prítomných poslancov. Hlasovaním „za“ predložené VZN boli všetci 5 prítomní poslanci. 
 
K bodu číslo 6: Správa o plnení uznesení  
Starosta obce prečítal prítomným správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva. Následne 
vyzval Ing. Ivetu Kanderkovú, aby prečítala stanovisko finančnej komisie k doručenej Finančnej 
správe TJ ŠK Podbiel za rok 2007, v ktorej komisia doporučuje neakceptovať predloženú správu. 
Starosta ďalej prečítal stanovisko hlavného kontrolóra obce k predloženej správe TJ. Otvoril 
k tomuto bodu diskusiu. Poslanec Pavol Loffaj upozornil, že už pri schvaľovaní rozpočtu obce 
podotkol, že niektorí sponzori TJ nechcú byť menovaní, prečo by to teda malo byť uverejnené vo 
finančnej správe. Začína sa hrať ďalší súťažný ročník, ale TJ nemá peniaze. Prečo v správe neuviesť 
len zúčtovanie dotácie od Obce. Ak teraz poslanci neschvália finančnú správu, bude koniec 
s futbalom. Reagovala Ing. Iveta Kanderková, ktorá upozornila, že stačilo v správe uviesť celkové 
výdavky a príjmy, zostatky atď., nie konkretizovať. Poslanec Daniel Bebej povedal, že obecný úrad 
je na jednej strane povinný sa starať o rozvoj športu, musí teda vedieť, kde skončia obecné financie, 
na druhej strane však chceme od nich informácie, ktoré nám nie sú povinní dať. Starosta reagoval 
a upozornil, že nie obecný úrad, ale Obec má za úlohu podporovať šport, to znamená, že aj 
poslanci. Obec vychádza v ústrety TJ, ale aký má jej  predseda vzťah k obci? TJ nemá na svojom 
LV okrem šatní žiadny iný majetok. Zo zákona ide o obecný majetok, s ktorým hospodári. Preto je 
oprávnené žiadať predkladanie výsledkov hospodárenia. Ale predseda nemá záujem komunikovať 
s Obcou. Ani nežiadal peniaze pre TJ, Obec jej ich sama dala. Poslanec Ján Poštek skonštatoval, či 
je vôbec TJ ešte oprávnená na prijímanie dotácie, či je ešte vôbec oprávnenou právnickou osobou. 
Nezasadá výbor, nie sú členské schôdze. Ale ide 80-te výročie založenia TJ a 1. kolo súťaže, to sú 
ďalšie výdavky, na ktoré nie sú prostriedky.  Keby však fungoval výbor, ten by určite pripravil 
správu v súlade s požiadavkou obecného zastupiteľstva. Starosta reagoval, že poslanci môžu 
odsúhlasiť v podstate čo chcú, ale Obec účtovníctvo TJ robiť nebude. Ani v hotovosti nebude dávať 
peniaze neoprávneným osobám. Opýtal sa, prečo TJ predkladá správu na poslednú chvíľu. Tento 
víkend TJ určite peniaze od Obce nedostane. Nikto nemá záujem nedať peniaze, ale Obec najskôr 
pošle TJ list s výzvou, aby oznámila číslo účtu, na ktorý je možné poukázať finančné prostriedky, 
ale kto ten list prevezme, keď sa korešpondencia určená TJ Obci pravidelne vracia.  Zároveň budú 
TJ vrátené aj faktúry, ktoré zaslala na preplatenie. Navrhol zobrať Finančnú správu TJ na vedomie.  
Hlasovaním „za“ boli všetci 5 prítomní poslanci. 
 
K bodu číslo 7: Informácia o čerpaní rozpočtu obce 
Starosta obce informoval, že poslanci obdržali podklady o čerpaní rozpočtu za obdobie 1. a 2. Q 
roku 2008. Hlavný kontrolór obce nemá k čerpaniu rozpočtu žiadne pripomienky. Finančná komisia 
taktiež súhlasí bez pripomienok. Tento bod bude pri záverečnom uznesení vzatý na vedomie.  
 
K bodu číslo 8: Schválenie úpravy rozpočtu obce na rok 2008 
Starosta obce informoval poslancov, že nakoľko Obec dostala dotácie na rôzne aktivity a investície 
(ihrisko za športovou halou, okná na ZŠ, folklórny súbor, folklórne slávnosti, knižnica, jazykové 
laboratóriá, športové potreby pre ZŠ atď.), je potrebné upraviť schválený rozpočet na rok 2008, 
ktorý zohľadní aj zvýšený počet detí, zvýšenie platov a prípadne aj počtu zamestnancov. Finančná  
komisia, ani hlavný kontrolór nemá žiadne pripomienky. Hlasovaním „za“ boli všetci 5 prítomní 
poslanci.   
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K bodu číslo 9: Schválenie návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podbiel č.2/2008 
o určení výšky mesačného príspevku 
Starosta obce oboznámil poslancov, že prijatím nového školského zákona musí zriaďovateľ, 
v našom prípade Obec, upraviť poplatky za deti navštevujúce MŠ a ZŠ ich vyhlásením vo VZN. 
Návrh takéhoto VZN bol vystavený na verejnej tabuli v zákonom stanovenej lehote. Upozornil, že 
na schválenie nariadenia je potrebná 3/5 väčšina prítomných poslancov. V zákone sú stanovené 
regulatívy, ktoré sa však nedotknú v našom prípade zvýšenia súm, skôr naopak, rodičia nebudú 
platiť režijné náklady za stravu v ZŠS. Do diskusie sa nikto neprihlásil. „Za“ schválenie VZN boli 
všetci 5 prítomní poslanci.  
 
K bodu číslo 10: Schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na obdobie 2. 
polroka 2008 
Starosta vysvetlil, že v súlade so zákonom č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení bol tento plán 
vystavený na úradnej tabuli obce a jeho znenie poslanci obdržali. Keďže sa do diskusie nikto 
neprihlásil, starosta dal hlasovať. „Za“ jeho schválenie boli všetci prítomní poslanci.  
 
K bodu číslo 11: Žiadosti  
Bola prerokovaná jedna žiadosť, a to Ing. Šramku o odkúpenie majetku obce (2 lavice, 2 hokerlíky, 
1 lavička, 1 malý stôl), ktorý bol prenesený z dreveníc. Starosta navrhol odpredať za sumu 6.000,- 
Sk, nakoľko sme dostali dotáciu vo výške 200 tis. Sk na zakúpenie nového zariadenia do haly. 
Otvoril diskusiu. Ing. Iveta Kanderková prečítala stanovisko finančnej komisie, ktorá nedoporučuje 
odpredať žiadané veci. Starosta dal hlasovať o svojom návrhu. „Za“ boli 4 poslanci, 1 sa zdržal 
hlasovania.   
 
K bodu číslo 12: Interpelácie, pripomienky a návrhy poslancov a občanov 
Starosta obce vyzval poslancov do diskusie. Poslanec Jozef Domiňák sa informoval, kedy sa začne 
s rekonštrukciou ihriska medzi radovkami. Starosta informoval, že je to v pláne, ale najskôr sa bude 
riešiť maľovanie školy a ihrisko za športovou halou. Poslanec Daniel Bebej sa opýtal na 
odvodnenie kopca pri Červenej skale. Starosta povedal, že rúry sú už zakúpené a bude sa na tom 
pracovať. Poslanec Ján Poštek sa informoval na rekonštrukciu cesty na Zámostí. Starosta 
informoval, že pripravujeme podklady pre stavebné povolenie sa rekonštrukciu cesty a zároveň 
budeme vybavovať projekt na dotáciu.  
 
K bodu  číslo 13: Návrh na uznesenie 
Predseda návrhovej komisie poslankyňa Ing. Iveta Kanderková prečítala návrh na uznesenie. Keďže 
nikto nemal pripomienky, dal starosta hlasovať za znenie uznesenia. Hlasovaním „za“ boli 4 
poslanci, 1 sa zdržal hlasovania.  
 
K bodu číslo 14: Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom obce za účasť a ukončil rokovanie 
obecného zastupiteľstva. 
 
Overovatelia zápisnice:   Jozef Domiňák   ............................ 
 Ján Poštek           ............................ 
 
                   JUDr. Jozef Domiňák  
                         starosta  obce 
 
 Prílohy: - uznesenie číslo 6/2008 
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   - pozvánka 1 ks 
  - prezenčná listina 2 ks 
  - Správa o plnení uznesenia 
  - Úprava rozpočtu obce Podbiel 
  - Čerpanie rozpočtu za 1. a 2.Q roku 2008  
  - Finančná správa TJ ŠK Podbiel 2007 
  - Zápis so stretnutia finančnej komisie 
  - Stanovisko hlavného kontrolóra 
  - Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na obdobie 2. polroka 2008 
  - VZN č.2/2008 
  - VZN č.3/2008 
  - žiadosť 


